
 
 
 
 
 

Vragen naar aanleiding van verkeersboeteregen verbindingsweg 
 
Over de recente snelheidscontroles op de verbindingsweg is nogal wat ophef ontstaan, meerdere 
inwoners kregen in zeer korte tijd meerdere bekeuringen binnen. Het uitschrijven van bekeuringen 
is wat ons betreft geen doel op zich maar slechts een instrument. Als je in korte tijd verschillende 
bekeuringen uitschrijft aan steeds dezelfde mensen dan geef je die groep mensen niet de kans om 
van de eerste bekeuring te leren en wellicht gedrag aan te passen. Ook verbaast ons deze 
intensieve controles, zijn er geen andere belangrijkere prioriteiten zoals bijvoorbeeld de inbraakgolf 
die ons dorp teistert? 
 
We hebben daarom de volgende vragen: 
 

1- Hoeveel controles zij er in totaal geweest dit jaar en hoeveel bekeuringen zijn 
daar(verbindingsweg) uitgeschreven? 

2- Gebeuren deze controles op advies van de gemeente of bepaalt de politie zelf waar en 
wanneer ze controles doen? 

3- Bent u met ons eens dat bekeuringen een middel zijn om gedrag aan te passen en niet een 
doel op zich? 

4- Is/zijn de politie of agenten verplicht om bepaald aantal bekeuringen per jaar te schrijven? 
5- Zo ja, wordt deze verplichting door de overheid opgelegd of bepalen ze dat zelf? 
6-  Wordt u als college op de hoogte gehouden waar en wanneer er controles zijn of heeft u 

daar invloed op? 
7- Heeft u als college specifieke aanwijzingen dat juist op die plek gevaarlijke situaties 

ontstaan door hardrijders? 
8- Veel inwoners bestempelen deze acties als gelegaliseerde diefstal door de ( r )overheid… 

kunt u dit enigszins begrijpen? 

 
 

 
 
 


